
Att sortera mat- 
rester gäller alla.  
Dig med.
Påsarna för matavfall är gratis och 
din hyresvärd berättar var du kan 
hämta nya. Så om du inte redan  
börjat är det dags nu.

GÖR SÅHÄR:

•	 Använd den gröna påsen – så att  
matavfallet kan tas om hand.  

• 	Släng bara matrester i gröna påsen – annat  
skräp slänger du i vanliga soppåsen. 

•	 Knyt dubbel knut – så matresterna  
inte rasar ut. 

• 	Byt påse var tredje dag – så slipper du  
dålig lukt.

• 	Använd inte lock – luft minskar  
risken för lukt.

Fler tips hittar du på svoa.se/matavfall

DETTA SLÄNGER DU I GRÖNA PÅSEN:

I gröna påsen lägger du skal och gamla matrester.  
Allt annat slänger du i vanliga soporna, eller där  
du slänger förpackningar. 

•	 Skal och rester av grönsaker och frukt

•	 Rester av kött, fisk och skaldjur

•	 Gammal pasta och ris 

•	 Rester av bröd, äggskal

•	 Teblad och kaffesump.  
Filter och tepåsar.  
Små mängder ofärgat hushållspapper.

Häll aldrig fett i vasken! 
Fett stoppar upp avloppet. Torka istället av pannor och  
kastruller med papper, som du slänger i vanliga soporna.  
Är det mycket olja? Häll det i en tom pet-flaska eller mjölk- 
förpackning som du stänger och sen lämnar till en miljö- 
station, återvinningscentral (ÅVC) eller till Returrundan. 

SLÄNG INTE DETTA I GRÖNA PÅSEN:

Sånt här hamnar ofta i gröna påsen av misstag. 

•	 Jord, kryddor i kruka   
och blommor 

•	 Grillpinnar, glasspinnar  
och ätpinnar

•	 Damm, kattsand, djurströ

•	 Snus och aska

•	 Korkar från vinflaskor

Gröna påsen används 
bara till skal och gamla 
matrester, medan du 

fortsätter slänga vanliga 
sopor i hushållssoporna. 
Båda påsarna slängs i 
samma sopnedkast.


